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9. listopadu 2023

Imunolog Hel žádá předsedkyni sněmovny o zrušení
konference o bezpečnosti covidových vakcín: Reakce

epochtimes.cz/2023/11/09/imunolog-hel-zada-predsedkyni-snemovny-o-zruseni-konference-o-bezpecnosti-covidovych-
vakcin-reakce

ČR

Tisková konference TOP 09 na téma: Česko musí zrychlit. Vizi TOP 09
představila předsedkyně Markéta Pekarová Adamová, 16. října 2023. (PETR

TOPIČ / MAFRA / Profimedia)

 

Ondřej Horecký a Milan Kajínek
9. 11. 2023

Mediálně známý imunolog Zdeněk Hel vyzval v otevřeném dopise
předsedkyni Poslanecké sněmovny Markétu Pekarovou Adamovou,
aby zrušila akci na půdě sněmovny, která se bude zabývat účinností
a bezpečností vakcinace.

Hel působí ve Spojených státech, kde je profesorem imunologie
a virologie na University of Alabama v Birminghamu. V českých
médiích během pandemie často vystupoval jako zastánce očkování
proti covidu-19 a předpovídal i příchod nového viru SARS-CoV-3.

Zdeněk Hel. (Universityof Alabama)

https://www.epochtimes.cz/2023/11/09/imunolog-hel-zada-predsedkyni-snemovny-o-zruseni-konference-o-bezpecnosti-covidovych-vakcin-reakce/
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https://twitter.com/HelZdenek/status/1722288760514351529
https://ct24.ceskatelevize.cz/veda/3252906-pravdepodobne-prijde-sars-cov3-rika-imunolog-hel-v-rozhovoru-o-mutacich-vakcinach-i
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Profesor Hel prohlašuje, že plánovaný seminář s názvem Vakcinace
proti onemocnění COVID-19 – současný pohled, který ve sněmovně
pořádá 20. listopadu poslanec MUDr. Vladimír Zlínský (SPD) ve
spolupráci se Sdružením mikrobiologů, imunologů a statistiků
(SMIS), není „vyvážený“ a že účastníci akce „rozšiřují antivaxerské
misinformace a lži“. Nepřipojil ke svým tvrzením žádné další
materiály.

„Tato akce je nevyvážená a její konání na půdě PČR zvýší vědecky
nepodložené obavy občanů z očkování,“ píše akademik Pekarové
Adamové a dodává, že pořádání semináře v prostorách veřejné
státní instituce by „byla pro zemi ostuda“. Nepřímo tak vyzývá
političku, aby konferenci zastavila.

Oslovili jsme účastníky a pořadatele semináře s otázkou, zda zasílali
profesoru Helovi podklady, které budou na semináři prezentovat.
Požádali jsme také profesora Hela o vyjádření, na základě čeho
došel k závěru, že seminář „zvýší vědecky nepodložené obavy
občanů z očkování“.

Do doby vydání článku na výzvu již někteří zareagovali, při obdržení
odezvy budeme reakce do článku zpětně doplňovat (viz níže).

Na stránkách Poslanecké sněmovny se uvádí, že seminář „se bude
věnovat analýze proticovidových opatření v ČR, se zaměřením na
problematiku účinnosti a bezpečnosti vakcinace včetně prezentace
konkrétních klinických případů z lékařské praxe. Tématem semináře
bude jak odborné posouzení praktických postupů v době covidové
krize, tak návrhy doporučení, jak postupovat v případné podobné
krizi v budoucnu“.

Účastnit se ho má několik odborníků, jako jsou prof. MUDr. Jiří
Beran, CSc., plk. v.v. prof. MUDr. Roman Prymula, CSc., Ph.D., prof.
RNDr. Jaroslav Turánek, DSc., RNDr. Tomáš Fürst, Ph.D., RNDr.

https://www.psp.cz/sqw/cms.sqw?z=18219
https://smis-lab.cz/
https://twitter.com/HelZdenek/status/1722288760514351529
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Karel Drbal, Ph.D., JUDr. Vladana Vališová, LL.M., MUDr. Vladimír
Čížek, MUDr. Jana Gandalovičová nebo MUDr. Jaroslava Chlupová.
Jejich profily nabízíme níže.

Reakce na Helův dopis

„Není v mé pravomoci rušit akce, kterým dá jakýkoliv poslanec
záštitu. S názory tohoto spolku nesouzním, ale pořadatelství
konferencí (včetně pozvaných řečníků) je odpovědností konkrétních
poslanců, nikoli Poslanecké sněmovny jakožto instituce,“ uvedla
v reakci na Helovu výzvu předsedkyně sněmovny. „V tomto případě
jde o iniciativu Vladimíra Zlínského z SPD. O složení sněmovny
rozhodují voliči a je tudíž odrazem společnosti.“

Společnost pro obranu svobody projevu (SOSP) na svém X profilu
zareagovala na dopis profesora s komentářem, že jde o „ostudný
příklad #CancelCulture v ČR“.

Jeden z účastníků semináře, profesor Jiří Beran, deníku Epoch
Times sdělil, že profesoru Helovi podklady nezasílal. „Se zněním
jeho dopisu nesouhlasím,“ píše Beran. „Jsem pozván také a nebudu
mluvit o vakcinaci, ale spíše o tom, jaká ponaučení je možné vyvodit
z proběhlé pandemie. Nejsem antivaxer, dezinformátor a ani
konspirátor, ale jsem lékař, jenž se zabývá experimentální imunizací
více jak 30 let.“

Na útoky profesora Hela odpovídá: „Že mě tak označuje někdo, kdo
se problematikou očkování nezabývá a v životě nikoho neočkoval,
mně sice vadí, ale nic s tím neudělám.“ „Už jsem si zvykl,“ uvedl
profesor Beran.

„Já jsem s kolegou Helem nikdy v minulosti nemluvil ani osobně, ani
e-mailem, ani po telefonu,“ sdělil deníku Epoch Times matematik
RNDr. Tomáš Fürst, Ph.D. „Obsah mé přednášky nezná.“

https://twitter.com/market_a/status/1722564383442657451
https://twitter.com/SOS_projevu/status/1722372903361019968
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„S profesorem Helem jsem nikdy napřímo nekomunikoval, ani jsem
mu neposílal podklady k přednášce,“ uvádí MUDr. Vladimír Čížek.
„Ve svém sdělení budu mít snadno ověřitelné dezinformace
bývalého ministra zdravotnictví a otázky ohledně vakcín. Obojí
podložené odkazy na zdroje.“

„Pana Hela neznám, nevěděla jsem až do letošního roku, že někdo
takový existuje,“ sdělila deníku neuroložka MUDr. Jaroslava
Chlupová. „Od koho dostal informace o semináři, nevím.“

„Profesor Hel mě nekontaktoval, aby zjistil, o čem mám během
daného semináře mluvit, ani já jsem mu žádné podklady v této
souvislosti neposílala,“ sdělila deníku advokátka JUDr. Vladana
Vališová, LL.M. „Upřímně mě ale těší jeho starost o důvěru lidí
v lékaře, experty a státní instituce. Právě proto, aby byla důvěra
v lékaře, experty a státní instituce obnovena, je třeba konat co
nejvíce podobných seminářů a otevřeně diskutovat.“

Profily účastníků semináře

prof. MUDr. Jiří Beran, CSc.

Jiří Beran vystudoval Lékařskou fakultu Univerzity
Karlovy v Hradci Králové. Základní atestaci
z hygieny a epidemiologie složil v roce 1988.
Epidemilogii se od konce 80. let minulého století
věnuje intenzivně jak na akademické půdě, tak
v praxi. V roce 2002 byl jmenován profesorem
v oboru epidemiologie. Je ředitelem a vedoucím
lékařem Centra očkování a cestovní medicíny

v Hradci Králové. Zabývá se vývojem očkovacích látek, řešil
i problematiku zvlášt virulentních nákaz. Celkem asi pět let pobýval
v tropických končinách, dodnes tráví hodně času v zahraničí.
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Během epidemie covidu byl jedním z hlavních propagátorů cílených
protiepidemických opatření. Zabýval se také výzkumem léčby covidu
pomocí isoprinosinu. Za své názory a vědeckou práci byl často
svými oponenty dehonestován, přestože se všechny jeho návrhy
a postupy jinde ve světě ukázaly být účinnými nástroji ve zvládání
epidemie. Jiří Beran je nadšeným sportovcem, s manželkou chodí
pravidelně běhat, se synem si občas zahraje basketbal, po Hradci
Králové se pohybuje téměř výhradně na kole. Je spoluzakladatelem
a jedním z prvních mluvčích Charty 2022. (zdroj)

prof. RNDr. Jaroslav Turánek, DSc.

Jaroslav Turánek vystudoval Přírodovědeckou
fakultu Masarykovy univerzity v Brně, obor
biochemie, v roce 1982 zde získal titul RNDr.
Po absolutoriu strávil několik let ve výzkumných
ústavech Akademie věd, kde se věnoval
enzymologii a získal titul CSc. Více než třicet let
pracoval postupně jako vedoucí několika

laboratoří a oddělení ve Výzkumném ústavu veterinárního lékařství,
kde se věnoval praktickému výzkumu rekombinantních vakcín,
molekulárních adjuvans, nanosystémů pro cílení protinádorových
a antimikrobiálních léčiv.

Působí jako vysokoškolský pedagog a vědecký pracovník na ICRC,
na Lékařské fakultě University Palackého v Olomouci, na Lékařské
fakultě Univerzity Karlovy v Hradci Králové a na Fakultě chemie VUT
Brno. V posledních dvaceti letech zorganizoval dvanáct odborných
mezinárodních konferencí zaměřených na oblasti imunologie,
nanotechnologie, farmakologie a vakcinologie. Aktuálně je vedoucím
výzkumu a vývoje v soukromé společnosti C2P NEXARS. Je

https://www.svedomi-naroda.cz/2023/04/27/novy-rozhovor-s-profesorem-jirim-beranem-o-zbytecnych-umrtich-a-dalsich-nasledcich-doby-covidove/
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autorem nebo spoluautorem více než stovky odborných publikací
a autorem nebo spoluautorem několika patentovaných technologií
v oblasti farmakologie. (zdroj)

RNDr. Tomáš Fürst, Ph.D.

Tomáš Fürst studoval na Karlově univerzitě
matematiku a filozofii. Studium filozofie nakonec
opustil ve prospěch studia matematického
modelování. Doktorské studium absolvoval na
Univerzitě Palackého v Olomouci, kde dodnes
působí a přednáší. Během epidemie covidu
spolu s kolegyněmi a kolegy vědci založil SMIS

– Sdružení mikrobiologů, imunologů a statistiků, jehož hlavním
posláním je propagace a popularizace správných analytických
a statistických postupů mezi zdravotnickou i laickou veřejností.

Pro Tomáše Fürsta není činnost v SMIS prvním vystoupením
z komfortní zóny v akademických vodách. Dlouhodobě se zasazuje
o změnu přístupu k výuce matematiky a přírodních věd v českých
školách a varuje před tím, jak špatné incentivy a špatná statistika
likvidují vědu a výzkum.

Byl aktivní součástí skupiny akademiků, která poukázala na
falšování dat ve vědeckých pracích některých výzkumníků Univerzity
Palackého, jež je dodnes kryto vedením univerzity. O problematice
falšování dat mimo jiné publikoval několik desítek článků
na diskuzním portálu dŽurnál.

JUDr. Vladana Vališová, LL.M.

Působí jako advokátka a rozhodce Mezinárodního rozhodčího soudu
při ČMKBK a Sboru rozhodců FAČR. (zdroj)

https://www.svedomi-naroda.cz/2022/03/23/covidkon-ii-prof-rndr-jaroslav-turanek-dsc-uvodni-slovo/
https://advokatnidenik.cz/2021/06/07/judr-vladana-valisova-nekolik-uvah-k-ockovaci-kampani/
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Ve svém článku publikovaném v Advokátním
deníku v dubnu 2022 věnovala problematice
odškodnění za újmu způsobenou očkováním
proti onemocnění covid-19. Sledovala, jak
v praxi odškodnění probíhá, jakým způsobem
ministerstvo zdravotnictví vyřizuje žádosti
o odškodnění a také to, zda je vůbec možné se
odškodnění reálně domoci.

„Garance za očkování, která měla obsahovat i odškodnění újmy
v důsledku očkování proti covidu-19, byla zhmotněna v jednom
jediném ustanovení zákona (zdroj),“ uvádí JUDr. Vališová
a vysvětluje, proč se ze strany vlády jednalo o „falešné vzbuzení
důvěry“ u občanů České republiky, že budou za negativní účinky
odškodněni.

Během roku a čtvrt, kdy se v České republice proti covidu-19 očkuje,
se podle Vališové ukázalo, že „je málo pravděpodobné, že by
ministerstvo zdravotnictví někoho odškodnilo“. Více…

MUDr. Jana Gandalovičová

Lékařka, kardioložka, členka Iniciativy 21, která
se zasazuje za „rozumný přístup ke covidu
a očkování“. Spolu s dalšími kolegy se, stejně
jako mnoho lékařů po světě, postavila proti
studii, kterou společnost Pfizer předložila pro
schválení vakcín pro děti od půl roku do čtyř let.

Jednalo se o detailní analýzu, která dokládala,
že „vakcína není pro takto malé děti bezpečná“. „Řekli jsme si, že
možná by Evropa mohla být uchráněna potenciálních devastačních

https://advokatnidenik.cz/2022/04/29/odskodneni-ujmy-po-ockovani-proti-onemocneni-covid-19-v-praxi/
https://www.zakonyprolidi.cz/cs/2020-569
https://www.epochtimes.cz/2022/08/15/judr-valisova-garance-odskodneni-za-ujmu-po-ockovani-proti-covidu-19-byla-falesnym-vzbuzenim-duvery/


8/15

účinků u takto malých dětí. Psali jsme na agenturu EMA, do
Evropského parlamentu, europoslancům. Nikdo nám neodpověděl
a vakcína byla schválena,“ uvádí k tomu Gandalovičová. (zdroj)

MUDr. Vladimír Čížek

Lékař centra vaskulárních intervencí v rámci
interního oddělení, specializován v oboru
angiologie a lymfologie, funkční licence
intervenční angiologie, lymfologie, soudní
znalec v oboru angiologie

Absolvent LF UP Olomouc, po absolutoriu
působil na interně, specializoval se na

kardiovaskulární systém, od roku 2001 působí ve Vaskulárním
centru Nemocnice AGEL Ostrava-Vítkovice a.s. + Sagena s.r.o.
Frýdek-Místek.

Je spoluautorem monografie Vaskulární diagnostika a intervenční
výkony a autorem či spoluautorem cca 20 odborných článků
a uveřejněných přednášek ve sbornících.

MUDr. Jaroslava Chlupová

Neuroložka. Bývalá vrcholová basketbalistka,
trenérka dětí a mládeže, zakladatelka projektu
LOKOMOCE.

Neuroložka MUDr. Jaroslava Chlupová sdělila
deníku The Epoch Times, že čtyřikrát
telefonicky kontaktovala asistentku
poslance Vlastimila Válka na přelomu srpna

a září 2021. Doktorka mu chtěla prezentovat záznamy o pacientech,
kteří se v její ordinaci začali objevovat, u nichž měla silné podezření,

https://www.svedomi-naroda.cz/2023/04/16/pokracovani-rozhovoru-o-nezadoucich-nasledcich-selhani-lekarskeho-stavu-a-chybejici-reflexi-s-mudr-janou-gandalovicovou-2-cast/
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že se jedná o závažné reakce na mRNA vakcíny určené proti
onemocnění covid-19. Podle neuroložky neměl Válek o schůzku
zájem.

Jednou z jejích pacientek je paní Petra Banat (48 let), která
v posledních letech pracovala jako kadeřnice. Paní Banat zemřela
v květnu 2023 po několikaměsíční hospitalizaci.

plk. v.v. prof. MUDr. Roman Prymula, CSc.,
Ph.D.

Epidemiolog Roman Prymula nedávno upozornil
na rizika spojená s vakcinací Pfizerem. Na
informaci pocházející od americké CNN, že
očkování proti covidu vakcínou společnosti
Pfizer může znamenat u starších lidí větší riziko
mrtvice v kombinaci s očkováním proti chřipce,

odpověděl, že „se na toto téma skutečně vedou odborné diskuze“.
„Domnívám se, že závěr bude takový, že současné podání vakcíny
proti covidu-19 a chřipce už nebude doporučováno,“ uvedl Prymula.

Tyto informace uvedl v médiích poté, co ministr zdravotnictví
Vlastimil Válek uvedl začátkem října 2023 na tiskové konferenci, že
občanům doporučuje, aby se nechali „očkovat proti covidu i chřipce
v jednom dni jako já“. A gestem ukázal jednu injekci do jednoho
ramene a druhou do druhého a dodal, že vakcíny jsou „zdarma“.

Prymula je český politik, původně epidemiolog a ředitel nemocnice,
na přelomu února a března 2021 se stal poradcem prezidenta Miloše
Zemana. Na podzim 2020 zastával post ministra zdravotnictví.
V letech 2009 až 2019 byl ředitelem Fakultní nemocnice Hradec
Králové. V roce 2017 se stal náměstkem ministra zdravotnictví ČR.
Předtím byl poradcem ministra. Má vojenskou hodnost plukovníka.

https://www.epochtimes.cz/2023/03/07/petra-banat-zazila-prudke-zhorseni-zdravotniho-stavu-po-druhe-davce-mrna-vakciny-lekarka-tvrdi-ze-podobnych-pripadu-je-vice/
https://www.epochtimes.cz/2023/05/15/zemrela-petra-banatova-hlasila-prudke-zhorseni-zdravotniho-stavu-po-druhe-davce-vakciny-pfizer/
https://www.extra.cz/zpravy-prymula-o-ockovani-proti-covidu-moc-nepomaha-a-muze-byt-dokonce-nebezpecne-a37a5?utm_source=www.seznam.cz&utm_medium=sekce-z-internetu#dop_ab_variant=0&dop_source_zone_name=hpfeed.sznhp.box
https://www.epochtimes.cz/2023/10/04/ministr-valek-nabada-k-ockovani-proti-chripce-i-covidu-v-jednom-dni-v-rozporu-se-zdravym-rozumem-rika-judr-nielsen/
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SOUVISEJÍCÍ TÉMATA

Diskuse o protiepidemických opatřeních
Covid-19 negativní účinky vakcinace  Markéta Pekarová Adamová
vakcina

Epoch sdílení

Nejčtenější články

Ředitelka SÚKLu odpovídá poslancům na desítky tisíc podezření na nežádoucí účinky mRNA vakcín

https://www.epochtimes.cz/stitky/diskuse-o-protiepidemickych-opatrenich/
https://www.epochtimes.cz/stitky/covid-19-negativni-ucinky-vakcinace/
https://www.epochtimes.cz/stitky/marketa-pekarova-adamova/
https://www.epochtimes.cz/stitky/vakcina/
https://www.epochtimes.cz/2023/11/08/reditelka-suklu-odpovida-poslancum-na-desitky-tisic-podezreni-na-nezadouci-ucinky-mrna-vakcin/
https://www.epochtimes.cz/2023/11/08/reditelka-suklu-odpovida-poslancum-na-desitky-tisic-podezreni-na-nezadouci-ucinky-mrna-vakcin/
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Konzumace medu může eliminovat používání léků, tvrdí český vědec

Imunolog Hel žádá předsedkyni sněmovny o zrušení konference o bezpečnosti covidových vakcín:
Reakce

https://www.epochtimes.cz/2023/11/09/konzumace-medu-muze-eliminovat-pouzivani-leku-tvrdi-cesky-vedec/
https://www.epochtimes.cz/2023/11/09/konzumace-medu-muze-eliminovat-pouzivani-leku-tvrdi-cesky-vedec/
https://www.epochtimes.cz/2023/11/09/imunolog-hel-zada-predsedkyni-snemovny-o-zruseni-konference-o-bezpecnosti-covidovych-vakcin-reakce/
https://www.epochtimes.cz/2023/11/09/imunolog-hel-zada-predsedkyni-snemovny-o-zruseni-konference-o-bezpecnosti-covidovych-vakcin-reakce/
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Evropský regulační orgán potvrdil, že společnost BioNTech neupozornila na sekvenci DNA ve vakcíně
proti covidu-19

Rozkolísání mezinárodního řádu je podle prezidenta Pavla patrné téměř všude

Vybrané články

https://www.epochtimes.cz/2023/11/08/evropsky-regulacni-organ-potvrdil-ze-spolecnost-biontech-neupozornila-na-sekvenci-dna-ve-vakcine-proti-covidu-19/
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Zrušení hotovosti narušuje národní bezpečnost, řekl po největším telekomunikačním výpadku
australský politik

Jak se války v Iráku a na Ukrajině podepsaly na toxicitě v životním prostředí
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Dle ekonoma z VŠE má být rozhodnutí o euru ekonomické, a ne politické. Data a mechanismy
signalizují „nepřijímat“

Diváci oslavují vystoupení 420 milionů lidí z Komunistické strany Číny na průvodu Falun Gongu
v Brooklynu
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Proč děti lžou? Pět rad, jak v dětech pěstovat upřímnost

Více článků
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